

2019 Church Theme:

WVCAC Vision Statement

Our church vision is to become a cross generation, multi-cultural church fulfilling God's Great Commission. The Chinese and English speaking congregations will unite together without division to achieve that vision in the community we serve.

Announcement

Happy Chinese New Year

On behalf of WVCAC, wish everybody a blessed Chinese New Year!

Congratulations!!!

Today we will have the presentation of Ordination Certificate and C&MA License Worker Certificate Ceremony for Rev. Jason So and Pastor Xuxuan Luo. May God bless you!

Congregational Meeting – 2018 Financial Report

Today after worship service, we will have Congregational Meeting, all church members please attend to cast your vote.

Adult Sunday School update

Due to the Congregational Meeting today and President Day long weekend next Sunday, Adult Sunday School classes will be canceled on both days.

Chinese New Year Luncheon

Today 12:15 pm at Social Hall. Those who already registered please stay behind for the luncheon.

Nomination Committee update

Nomination Committee Election will be held on March 10th Sunday. Feb 17th & 24th Sundays, we will be passing out and collecting the Nomination Committee form. If you have any potential candidate, please fill out and let the Board members know.

Board Meeting

Will be held this coming Wednesday (2/13) night. If any of our church members want to attend, please contact our board members.

2019 Encounter

C&MA District Conference will be held on Feb 25th to 27th. Both Rev. Jason and Pastor Xuxuan will be attending the meeting in Chico, CA. Please pray for them.

Carpenter Fun Shop update

CFS will have "Valentine crafts" time in the Social Hall today, welcome all kids to join.

"Volunteering @ The Refuge"

March 23rd (Sat) afternoon. We'll have an Outreach Activity in City of Sunnyvale to serve the low income families and homeless in our community. We will be serving food and leading worship. Encourage everybody to participate. Please contact Vincent Wong at vincentw2000@gmail.com for more details.

BASS Convention

Mar 7th – 9th (Thur-Sat) at Castro Valley Church. Our Church has already registered. Please contact Esther So or Carsya Pang for WVCAC Express code. Please take advantage of this. Workshops and details please refer to www.bassconvention.org.

Ride for Seniors on Sunday

Some of the seniors at our church need ride to attend Sunday service. We are recruiting helpers now. If you have burden to help out, please contact Betty Sung. Thanks.

2019 年教會主題

恩泉谷宣道會異象:

我們的異象是成為一個跨越不同年代和具有多種文化的教會，成全神的大使命。說英語和說華語的會眾聯合一起，無分彼此，在我們服務的社區中成就這異象。

《家事分享》

- 謹代表恩泉谷宣祝弟兄姊妹新年快樂，主恩常在。

- “恭喜!!! 今天在崇拜中將舉行蘇在賢牧師按立證書及羅旭旋傳道同工證書頒發典禮，願神祝福他們。

- 會友大會 - 2018 年財政報告將於今天崇拜後舉行，請本會責任會友留步參加。

- 由於今天的會友大會及下週日(2/17) 總統日假期緣故，成人主日學班將暫停上課。

- 全教會農曆新年聚餐將於今天中午 12:15 在副堂舉行，請已登記購票的弟兄姊妹到副堂用膳。

- 提名委員會選舉將於 3/10 日(主日) 舉行，2/17 日及 2/24 日將派發及收取提名表格，如有合適人選請填寫表格並與執委會成員聯絡。

- 執委會會議將於本週三 (2/13) 晚舉行，本會會友如想參加，請與執委會成員聯絡。

- 宣道會太平洋區會年會 (2019 Encounter) 將於 2/25-27 日(週一至週三)在 Chico 市舉行，蘇牧師及羅傳道將會參加會議，請禱告記念。

- 木匠樂園今天在副堂有情入節勞作時間，歡迎小朋友參加。

- 「分享神的愛」，教會將於 3/23 日(週六)下午在 Sunnyvale 市協辦社區服務日，我們將服事社區內低收入家庭及街友提供晚餐及帶領敬拜。我們邀請弟兄姊妹一起參加，詳情請與 Vincent Wong 弟兄 vincentw2000@gmail.com 聯絡。

- BASS Convention 灣區主日學聯會於 3/7 日 – 3/9 日(週四-週六)在 Castro Valley 市舉行，本教會已登記，弟兄姊妹可免費參加，請與 Esther 師母或 Carsya Pang 姊妹索取教會登記編號，各講座詳情請上網查詢 www.bassconvention.org

- 本週三 (2/13) 晚 7:30-8:30 祈禱會在副堂舉行，由 Kevin Tam 弟兄帶領，鼓勵弟兄姊妹參加。

- 教會有部份長者需要在主日接送回教會參加崇拜，教會正招募同工幫忙，弟兄姊妹如有負擔，請與 Betty Sung 姊妹聯絡，謝謝。

恩泉谷宣道會

West Valley Christian Alliance Church

2/10/2019 9:30am – 10:45am

中文堂主日崇拜

	本週(二月十日)聯合崇拜 會友大會 - 2018 財政報告	下週(二月十七日)
證道	江錦強牧師	羅旭旋傳道
翻譯	郭張美英姊妹	羅周倩姊妹
主席	梅文俊弟兄	熊國祥弟兄
敬拜	梁智邦弟兄	梁彭蓓菁姊妹
招待	簡耀威弟兄, 簡梁寶雯姊妹	王耀輝弟兄, 王羅啟鳳姊妹
影音	金佳穎姊妹, 王國良弟兄	梁愛娟姊妹, 溫嘉穎弟兄
國語翻譯	嚴珮芸姊妹	
茶點	梁智邦弟兄	李佩琮姊妹

Praise 敬拜讚美.....Dennis Leung 梁智邦弟兄

Pastoral Prayer 牧禱.....Rev. Jason 蘇在賢牧師
Pastor Xuxuan Luo 羅旭旋傳道

Presentation of Ordination Certificate and C&MA License Worker Certificate Ceremony

按立證書及同工證書頒發典禮

Sermon 證道:Rev. Kong 江錦強牧師

Interpreter: Amour Kwok 郭張美英姊妹

Sunday Worship Helpers

	Feb 10 th Combined Worship Congregational Meeting	Feb 17 th English Worship
Sermon	Rev. Wilfred Kong	Rev. Jason So
Interpreter	Amour Kwok	
Presider	Derek Mui	Arthur Woo
Praise	Dennis Leung	Rev. Jason So
Usher	Ken & Pollyanna Kan	Po Sing Tsui
Audio/Visual	Alfred Wong, Flora Kam	Dennis Young
Refreshment	Dennis Leung	Helen Lee

New Year, New Plan, New Strength

新一年, 新計劃, 新力量

Isaiah 以賽亞書 40:27-31

Praise 唱詩: *Thanks To God* 《感謝神》

Welcome 歡迎..... Derek Mui 梅文俊弟兄

Offering & Announcement 奉獻/報告..... Derek Mui 梅文俊弟兄

Benediction 祝福.....Rev. Kong 江錦強牧師

Congregational Meeting 會友大會..... Eliza Cheong 張梁月梅姊妹

主任牧師(暫代): 江錦強牧師 Rev. Wilfred Kong 408-439-0467 revwilfredkong@gmail.com

英文部牧師: 蘇在賢牧師 Rev. Jae H. So 408-244-9225 jason.so@wv-cac.org

中文部實習傳道: 羅旭旋傳道 Pastor Xuxuan Luo 408-244-9225 lewis.luo@wv-cac.org

行政秘書: 宋家慧姊妹 Betty Sung 408-244-9225 betty.sung@wv-cac.org

教會地址: 3003 Moorpark Avenue, San Jose, CA 95128 408-244-9225

網址: <http://www.westvalleyalliance.org>